
海安县万力振动机械有限公司
Haian Wanli Vibrating Machinery Co.,LTD

(原海安县振动机械厂)
Original Haian Vibrating Machinery FactoryC

      海安县万力振动机械有限公司（原江苏海安县振动机械厂）创建于1968年，是我国最早参与设计、研制振动机械的厂家之一，原机械部批准为
华东地区振动机械专业制造厂，1999年6月加入江苏万力机械股份有限公司。

      Haian Wanli Vibrating Machinery Co., Ltd. was established in 1968, and its original name was Haian Vibrating Machinery Factory. It is one of 
the earliest enterprises to develop and design vibrating machines in China, and is approved by original National Machinery Bureau as the special 
manufacturer for vibrating machines in east China. In June of 1999, the company joined into Jiangsu Wanli Machinery Co., Ltd. 
      企业现有职工1200人，其中工程技术人员272人，全厂占地面积55200平方米，建筑面积36400平方米，拥有固定资产近5000万元，各类主要
设备400多台套，年生产各类振动机械、输送机械7000多台套。

      Now, the company totally has 1200 employees (including 272 engineering technical persons), and covers an area of 55200 square metres 
(building area is 36400 sqm). With its nearly 50 million Yuan of fixed assets and more than 400 sets of main various production machines, the 
company can produce over 7000 sets of various vibrating machines and conveyors annually.
      公司建有江苏省省级技术中心，下设振动机械研究所、电气研究所、工艺研究所、铸造研究所，能快速、准确地承担各种非标准振动机械产品
的设计和制造。多年来，公司与清华大学、南京航空航天大学、东北大学设计院、北京起重机械研究所等10多家国内著名大学、科研院所密切合
作，不断开发出各项技术指标先进的振动机械新产品。

      In our company, we have established a provincial-governed technical center, which includes vibrating machines research institute, electrical 
research institute, engineering research institute, and casting research institute, and can provide design and manufacture for various non-
standard vibrating machines very quickly and accurately. For many years, we have closely collaborated with more than 10 domestic famous 
universities and scientific research institutes, such as Qinghua University, Nanjing Aviation & Aerospace Universities, Design Institute of North-
east University, Beijing Lifting Machinery Research Institute, etc. And many new vibrating machines with advanced technical indexes have been 
continuously developed.
      公司拥有精良的加工装备、先进齐全的检测器具、雄厚的技术力量、严密的质保体系，主要生产振动（给料、输送）机械、筛分机械、建材机
械、洗选机械等百余种产品，广泛用于冶金、矿山、电力、煤炭、建材、化工、科研等行业和部门。历年来，公司先后为上海宝钢、首钢、太钢、
长江三峡水利枢纽工程、浦项设备工程、安迈铝业等国家重点工程项目配套，并跻身于国际市场，与法国圣戈班公司、中材国际工程股份有限公
司、中国有色金属建设股份有限公司等跨国贸易公司合作，产品陆续出口美国、加拿大、俄罗斯、马来西亚、委内瑞拉、沙特阿拉伯、哈萨克斯
坦等国家。

      With our advanced production machines and inspection apparatuses, strong technical forces, and perfect quality assurance system, we can 
mainly produce more than 100 kinds of products, including vibrating machines (w/ feeder and conveyor), sifting machines, building material 
machines, wet-washing & separation machines, etc. And our products are widely used in metal-working, mineral, electricity, coal, building 
material, chemical, scientific research, and many industries and fields. For many years, we have successfully supplied products to many national 
key projects, including Shanghai Baosteel, Capital Steel, Taiyuan Iron & Steel, Changjiang Three-gorges Key Water Control Project, Posco 
Stainless Steel, MEC Aluminum, etc. For the international market, we have collaborated with French Saint Gobain Company, China Building 
Material International Corporation, China Non-ferrous Metal Company, and many multi-national trade companies, and many products have been 
exported to USA, Canada, Russia, Malaysia, Venezuela, Saudi Arabia, Kazakhstan, and many other countries.
      公司本着“追求成功与信誉”的宗旨，一如既往以优质的产品，优良的服务竭诚与海内外广大客户合作，携手发展，共创辉煌。

      Our company will always adhered to the principle of “Pursuit Success & Prestige”, and will provide best products to our customers all over 
the world with best qualities and services.
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CZ系列仓壁振动器 
CZ Series of Bin Activator

GZV系列微型电磁振动给料机

CZV Series of Micro Electromagnetic 
Vibrating Feeder

DMA系列电磁振动给料机 
DMA Series of Electromagnetic 
Vibrating Feeder

GZ系列电磁振动给料机 
CZ Series of  Electromagnetic 
Vibrating Feeder

GZG、GZGF系列自动同步惯性振动给料机 
CZG、GZGF Series of  Auto Synchronous Inertial 
Vibrating Feeder
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出口俄罗斯振动料斗

Vibrating hopper exported 
to Russia

双台板放矿机  Double-table ore feeder

化纤行业专用—PTA筛分机

PTA screen, spocial for chemical 
fibre industry

       连杆输送机

Link vibrating conveyor
振动运渣机 Vibrating slag conveyor
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塑料颗粒筛分机

Vibrating screen for 
plastic grains

大型圆振动筛

Large-scaled circular 
vibrating screen

出口中材阿尔及尼亚振动筛  vibrating screen (exported to CBMI Algeria)
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        垂直振动输送机               
Vertical vibrating conveyor

斗式提升机 Bucket elevator
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重型板式给料机车间组装  Heavy-duty apron feeder assembled at workshop

   螺旋输送机

Screw conveyor

皮带输送机  Belt conveyor
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木片振动筛SCS5050
Wood-chips Vibrating Screen SCS5050

码头吊装木片振动筛

Wood-chips Vibrating Screen，lifted at port


